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Bijeenkomstimpressie door Frank Niens, wethouder van Raalte 
 
 
“Het belooft een boeiende bijeenkomst te 
worden met als hoofdmoot de duiding van 
het regeerakkoord. 
 
Als eerste bespreken we kort de 
deelnemingen waarbij er, door de immer 
enthousiaste voorzitter Jelle Beintema, 
melding wordt gedaan van een uitkering 
van 80 miljoen aan dividend door Enexis.  
De komende jaren zal het dividend onder 
druk staan door de noodzakelijke extra 
investeringen in de infrastructuur ten 
behoeve van de energietransitie. 
 
Binnenkort is er een heidag van de VNG 
waarbij er onder meer gesproken wordt 
over het wel/niet vastzetten van het 
accres in de komende jaren. Deze uitkomst zal ook de inzet worden van de VNG naar het ministerie. 
Een snelle rondgang langs de aanwezige deelnemers lijkt op te leveren dat, indien we het nu 
geprognotiseerde accres kunnen vastleggen, dit wel eens een goede deal met het Rijk zou kunnen 
zijn. 
 
Eind maart volgt er een brief vanuit het Rijk als financiële onderlegger voor de te sluiten 
coalitie/raadsakkoorden voor de nieuwe raadsperiode 2022-2026. 
 
The Good – The Bad – An the Ugly 
Adries Kok van de VNG praat ons bij over de financiële ins/outs van het regeerakkoord en de uitleg 
die hierbij hoort. Dit alles onder het inspirerende thema van The Good – The Bad – And the Ugly. 

 
Er zitten zondermeer een aantal mooie 
uitkomsten in het regeerakkoord. Een toename 
van de uitkering Gemeentefonds oplopend van  
2 miljard in 2022 naar 6 miljard in 2025. In 2026 
zit er een ‘rare knip’ met een terugval naar 840 
miljoen (op papier), mede omdat het Rijk in dit 
jaar zeer beperkte investeringen voorziet. Dit 
komt vooral, vanwege de gewenste financiële 
kaders van Brussel. Het lijkt weinig realistisch, 
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maar als gemeenten moeten we dit wel weer een plek geven in onze eigen begrotingen. 
 
Er komt extra geld voor jeugd, maar tegelijkertijd ook een grotere kaasschaaf wanneer het om de 
afbouw van dat extra geld gaat. Geld voor stikstofbeleid zou naar gemeenten gaan. Er komt apart 
uitvoeringsgeld voor klimaat en stikstof. Helaas profiteren gemeenten bij het accres niet mee van de 
extra grote fondsen die zijn ingesteld. Deze vallen erbuiten. 
 
De VNG zal inzetten op constructief overleg, maar wel scherp. Eind maart volgt er een brief naar de 
gemeenten, eind juni is er de Algemene Ledenvergadering. Er wordt nagedacht over het meer 
centraal thematisch overleggen. Onderwijshuisvesting zou een voorbeeld kunnen zijn. 
 
De werking van het Platform Financieel Domein 
Als laatste inhoudelijke agendapunt hebben we gesproken over de werking van ons overleg. Moeten 
er dingen anders, missen we iets in aanpak en onderwerpen? 
Een kleine rondgang levert op dat de deelnemers heel tevreden zijn met dit platformoverleg. 
De meerwaarde wordt breed onderschreven en de grote lijn is om dit door te trekken in de nieuwe 
bestuursperiode.” 
 
 


